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Sprawozdanie z działalności Rady Rodziców 

Pozytywnej Szkoły Podstawowej im. Arkadiusza Arama Rybickiego w Gdańsku 

w roku szkolnym 2023/2024 

 

Rada Rodziców Pozytywnej Szkoły Podstawowej im. Arkadiusza Arama Rybickiego w Gdańsku 
podsumowując rok swojej działalności przedstawia Uczniom, Rodzicom Uczniów, Dyrekcji, 
Radzie Pedagogicznej sprawozdanie za miniony rok szkolny. 

Rada Rodziców rozpoczęła swoją działalność po wyborach przeprowadzonych na 
zebraniu plenarnym Rad Oddziałowych 27 września 2023 r.  

40 rodziców reprezentowało 33 Szkolne Rady Oddziałowe i 3 Oddziały Przedszkolne. 
W trybie głosowania, spośród 36 reprezentantów Trójek klasowych wybrano Prezydium Rady 
Rodziców na rok szkolny 2023/2024 w składzie: 
1. Beata Leer – Przewodnicząca 
2. Grażyna Thiel – Zastępca przewodniczącej 
Członkinie:  
3. Aleksandra Góralska-Dederowska 
4. Agnieszka Krawczyk 
5. Anna Niemand-Niedziela 
6. Katarzyna Piechowska  
7. Katarzyna Smyk 
8. Joanna Tul-Gola 

 
Rezygnację z członkostwa w Prezydium Rady Rodziców w 2023 r złożyły: 
• Agnieszka Krawczyk 
• Beata Leer. 

 
Prezydium Rady Rodziców Pozytywnej Szkoły Podstawowej im. Arkadiusza Arama Rybickiego 
w Gdańsku na spotkaniu 08.01.2024 r. w składzie: 
1. Aleksandra Góralska-Dederowska 
2. Anna Niemand-Niedziela 
3. Katarzyna Piechowska 
4. Katarzyna Smyk 
5. Grażyna Thiel 
6. Joanna Tul-Gola 
w głosowaniu jawnym dokonało wyboru przewodniczącej i zastępczyni przewodniczącej. 
Wybrane zostały:  
• Grażyna Thiel – przewodnicząca, 
• Joanna Tul-Gola – zastępca przewodniczącej 
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W roku szkolnym 2023/2024 Rada Rodziców spotkała się na swoich posiedzeniach 3 razy.  
Odbyło się 5 spotkań Prezydium Rady Rodziców.  
Odbyło się pierwsze spotkanie zespołu, który reprezentować będzie RR w pracach nad 
zmianami zasad oceniania w PSP. 
Podjęto 3 Uchwały. 
Pozytywnie zaopiniowano pracę 4 Nauczycieli. 
Jednomyślnie przyjęto przygotowany na rok szkolny 2023/2024 przygotowany Program 
wychowawczo-profilaktyczny. 
 

W trakcie kadencji Rady Rodziców w roku szkolnym 2023/2024 opiniowano, wnioskowano 
oraz współorganizowano tematy: 

 
• Budżet Uczniowski. W minionym roku szkolnym, między innymi z inicjatywy Rady Rodziców, 

wystartował w naszej szkole Budżet Uczniowski, który daje możliwość rozwijania 
zarządzania finansami oraz wzmacnia odpowiedzialność społeczną wśród naszych 
uczniów. Z 6 zgłoszonych projektów, w których opiniowaniu brała udział RR wygrały 3 
projekty. 
Wartość budżetu pozwoliła na realizację:  
1) zakupu maszyny do popcornu,  
2) remont poprzez podwyższenie toalet na poziomie „0” przy sali A02- realizacja 

zawieszona ze względu na zmianę przeznaczenia toalet, 
3) zestawu gier chodnikowych (płaskich) na patio-realizacja w trakcie wakacji. 

 
• Prace domowe (przed zmianami ustawowymi) jako wpisywane do dziennika BZ – brak 

zadania. Na prośbę Rady Rodziców poproszono o przypomnienie Nauczycielom, że 
zgodnie z obowiązującym statutem PSP zadania domowe były dla chętnych uczniów a 
jakakolwiek informacja o jego braku nie mogła wpływać na ocenę końcową z danego 
przedmiotu, ani na ocenę z zachowania ucznia. 
 

• Zajęcia na basenie versus hejt. Obraźliwe komentarze, które miały miejsce podczas zajęć 
na basenie w starszych klasach powodowały, iż część uczniów rezygnowała, pod różnymi 
pretekstami, z udziału w tych zajęciach. Zespół pedagogiczno-psychologiczny opracował i 
wdrożył w 2023-2024 programy informacyjne, wychowawcze oraz inne materiały do prac w 
grupach, mające na celu ograniczenie hejtu wśród młodzieży. 
 

• Zajęcia SKS dla klas 3. Zajęcia dodatkowe SKS początkowo odbywały się wyłącznie w 
czwartki i piątki w godzinach przedpołudniowych, kiedy to część klas trzecich miała planowe 
zajęcia lekcyjne. Dyrekcja na wniosek RR wprowadziła zmiany dające możliwości 
uczestniczenia w zajęciach sportowych wszystkim trzecioklasistom. 
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• „Dzień Otwarty PSP” organizowany w celu umożliwienia poznanie szkoły. Rada Rodziców 
aktywnie witała potencjalnych, przyszłych Uczniów i ich opiekunów „pozytywnymi 
domowymi wypiekami” oraz udzielała zainteresowanym informacji odnośnie PSP od strony 
rodzica a także uczestniczyła wraz z Wolontariuszami-Uczniami i pracownikami PSP w 
zapoznaniu z ofertą naszej szkoły. 

 
• WOŚP. Uzgodniono, iż społeczność szkolna PSP aktywnie przystąpi do działań 

wspierających kwestowanie na rzecz WOŚP. Finał 26.01.2025 planowany jest również w 
murach PSP. 

 
• Spotkanie z Radnym Miasta Gdańska. Rada Rodziców PSP spotkała się z Radnym Miasta 

Gdańska Janem Peruckim  by przedyskutować możliwości Radnego we wsparciu PSP w 
walce z atakami wandalizmu jakie miały miejsce w ostatnim czasie na terenie boiska 
szkolnego. Celem spotkania było umożliwienia lokalnej społeczności spontanicznego 
użytkowania tego terenu. 
 

• Dostępność boiska szkolnego po godzinach pracy szkoły. Po konsultacjach Prezydium 
Rady Rodziców z Dyrekcją Szkoły udało się wspólnie znaleźć kompromisowe rozwiązanie 
na indywidualne, spontaniczne korzystanie z boiska szkolnego i tym samym, zwiększenie 
jego dostępności dla dzieci i młodzieży. Boisko jest dostępne w pierwszej kolejności dla 
grup zorganizowanych a następnie dla spontanicznych grup w dni powszednie od godziny 
18:00 do 21:00. W soboty, niedziele oraz dni ustawowo wolne od pracy boisko jest 
dostępne od 10:00 do 20:00. 
 

• Zastępstwa i sposób wykorzystania czasu podczas ich trwania. Rodzice wnioskowali do 
Dyrekcji o optymalne wykorzystanie czasu w trakcie zastępstw, a w przypadku braku 
możliwości realizacji programu edukacyjnego przez nauczyciela zastępującego by ten 
integrował bądź przeprowadzał zajęcia z uwzględnieniem adekwatnych potrzeb 
rozwojowych dzieci (np. poprzez korzystanie z dostępnej w PSP aplikacji „Fit School”). 
 

• Zwiększenia ilości stojaków dla rowerów przed akcją Rowerowy Maj.  
Do dyspozycji jest ok 200 miejsc parkingowych dla rowerów co przekracza liczbę 
wymaganą przez gdański UM. Mimo spełnienia miejskich wymogów szkoła dąży do 
uzyskania 300-400 miejsc postojowych dla rowerów. Planowana jest lokalizacja stojaków 
rowerowych również od strony ulicy Kalinowej i Lubczykowej. Ilość i tempo przyrastania 
miejsc zależna będzie od możliwości budżetowych szkoły.  
Przed Rowerowym majem również w szkole omówiono i przypomniano dzieciom zasady 
bezpiecznego poruszania się na rowerze. 
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• Różowe skrzynki- artykuły higieniczne dla dziewczynek w toaletach i ich bieżące 
uzupełnianie. 
Wnioskowano o rozmowy z dziewczynkami, zwracając uwagę na cel wyłożonych materiałów 
higienicznych, ze wskazaniem na korzyści i komfort jaki im to zapewnia. 
Na prośbę Dyrekcji w związku z nagminnym niszczeniem toalet opiekunowie Uczniów PSP 
zostali poproszeni o rozmowy z dziećmi odnośnie zaprzestania i adekwatnego reagowania 
na akty wandalizmu. 
 

• Zasady oceniania. Na wniosek Rady Rodziców, odnośnie optymalnych zmian w zasadach 
oceniania, Dyrekcja zaproponowała utworzenia grupy roboczej, składającej się z 
przedstawicieli opiekunów Uczniów, Grona Pedagogicznego i przedstawicieli Samorządu 
Uczniowskiego, w celu wypracowania optymalnych rozwiązań w zakresie sprawiedliwego i 
motywującego systemu oceniania. Wyłoniony został wśród opiekunów uczniów zespół do 
spraw zasad oceniania. Zespół RR, do spraw oceniania, odbył pierwsze spotkanie mające 
na celu przygotowanie wspólnego stanowiska rodziców w przedmiotowym temacie. 
 

• X-lecie szkoły we wrześniu 2024. Udział społeczności szkolnej w obchodach. Pomoc ze 
strony RR w przygotowaniach do jubileuszowej uroczystości. 
 

• Recykling mundurków szkolnych i uporządkowanie biura rzeczy znalezionych. 
Pozostawione na terenie szkoły rzeczy, zostały częściowo zutylizowane a te, które udało się 
skompletować i stan nadawał się do „drugiego życia” wystawione zostały na koniec roku 
szkolnego, na prośbę rodziców, na danie „ostatniej szansy” na odebranie zguby. 
Nieodebrane rzeczy, nie będące elementem ubioru szkolnego bądź stroju gimnastycznego, 
zostaną przekazane potrzebującym. Podpisane rzeczy, podręczniki trafiły do właścicieli. 
Książki z biblioteki przekazano do biblioteki a podręczniki niepodpisane przekazano 
nauczycielom danego przedmiotu.  
Mundurki i stroje gimnastyczne zostaną oddane do pralni (środki RR) i wykorzystane 
zostaną w przyszłym roku w sytuacjach awaryjnych lub przekazane zostaną potrzebującym 
wsparcia uczniom. 
Planowana jest przed rozpoczęciem roku szkolnego lub w pierwszych dniach września 
akcja o charakterze społecznym i bezpłatnym przekazywania bądź wymiany niebieskich 
polówek. 
 

• Tablica ogłoszeń. Na prośbę Rady Rodziców umieszczona została magnetyczna tablica 
ogłoszeń. Służy ona społeczności szkolnej do komunikacji zarówno organizacyjnej jak i 
prywatnej np. dział zgubiono-znaleziono. Tablica usytuowana  jest przy schodach do szatni. 
 

• Zdjęcia klasowe. Rada Rodziców pozytywnie zaopiniowała ofertę wykonania zdjęć 
klasowych przez Agencję Filmu i Fotografii Wojciech Radziun- AFIF. 
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• Automaty z przekąskami (zdrowe soki, przekąski, kanapki). Rada Rodziców zaproponowała 

i przedstawiła oferty automatów z przekąskami akceptowanymi przez rodziców w celu 
ograniczenia wychodzenia uczniów do pobliskich sklepów i  zakupu małowartościowej 
żywności. 

 

• Piknik z Czyściochami. Na prośbę RR  nasza placówka zgłoszona została do procesu 
rekrutacji w celu zorganizowania „pikniku z Czyściochami”. 

 
• Przyjazny dzwonek. Wnioskowano o wymianę dzwonków lekcyjnych w szkole, na 

posiadające bardziej stonowany dźwięk, który będzie bardziej „przyjazny dla ucha”. 
Rozwiązanie to ma ważny wpływ na funkcjonowanie zarówno Uczniów, Nauczycieli a w 
szczególności osoby z nadwrażliwościami słuchowymi oraz ludzi np. w spektrum autyzmu. 
Wymiana nastąpi z nowym rokiem szkolnym. 
 

• Dodatkowa pólka w szafce. Poproszono o zaopatrzenie szafek w szatni szkolnej w półeczki 
by można było w nich oddzielić strefę na zmieniane obuwie. Dotychczasowe rozwiązanie 
stwarza trudności w utrzymaniu czystości pozostawianego wierzchniego okrycia zwłaszcza 
w okresie jesienno-zimowym. Szafka o niepodzielonej przestrzeni nie sprawdza się w 
codziennym użytkowaniu. 
 

• Strój szkolny. Rada Rodziców, w związku z licznymi sygnałami od opiekunów Uczniów 
naszej szkoły, w przyszłym roku szkolnym widzi konieczność liberalizacji zasad ubioru 
uczniów PSP przede wszystkim ze względu na trudności finansowe wielu rodzin. 

 
• Projekt standardów ochrony małoletnich w PSP. Udział RR PSP w omówieniu i opiniowaniu 

dokumentu. 
 

• Program wychowawczo-profilaktyczny na 2024/2025.  Wysłana została ankieta skierowana 
do wszystkich opiekunów uczniów PSP mająca na celu zebranie opinii i sugestii odnośnie 
udoskonalenia programu wychowawczego i profilaktyki na przyszły rok szkolny. 
 

• Duża liczba uczniów w oddziałach klas pierwszych w 2023/2024 (ponad zakładany 
wcześniej limit). Utworzona została klasa „G”, czyli 7 oddział funkcjonować będzie od 
przyszłego roku szkolnego, zmniejszając tym samym liczbę uczniów w dotychczasowych 
pierwszych klasach. 
 

• Kiermasz Wielkanocny. Dzięki wsparciu naszych Uczniów, Nauczycieli oraz Rodziców w 
przygotowaniu i udostępnieniu do zakupu świątecznych ozdób, dekoracji oraz ciast i 
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ciasteczek w kawiarence oraz pomocy przy obsłudze kiermaszu udało się wspólnie zasilić 
budżet Rady Rodziców. 
 

• Sportowy Dzień Dziecka. Ze środków zgromadzonych przez Radę Rodziców, podczas 
kiermaszów, wypożyczony został sprzęt rekreacyjny. Dzieci otrzymały poczęstunek w 
postaci domowych wypieków dostarczonych przez Rodziców poszczególnych klas. 
Chętni, którzy zgłosili się tego dnia do pomocy zajmowali się: wydawaniem ciasta i 
przygotowaniem lemoniady, robieniem tatuaży oraz malowaniem dziecięcych buziek. 

Pomorska Fundacja Bracia Mniejsi zaproszona na sportowy festyn przez RR zaszczepiała 
ideę wolontariatu i zachęcała do adopcji bezdomnych zwierząt. Dzieci w zamian za 
cegiełkę, mogły rozkoszować się smakiem cukrowej waty lub wziąć udział w loterii fantowej.  
Do fundacyjnej skarbonki trafiła kwota 1627,65 zł dzięki czemu nakarmiono 325 kotków. 
 

W roku szkolnym 2023/2024 Rada Rodziców częściowo sfinansowała organizację 
Sportowego Dnia Dziecka dzięki pozyskanym funduszom z przeprowadzonych 
kiermaszów. 

 
Lp. zakupy wydatki 
1 serwetki, torebki papierowe, kubeczki (biodegradowalne)                 433,73 zł  
2 ziarno kukurydzy, olej, sól                 171,80 zł  
3 lemoniada, cytryny, woda                 575,93 zł  
4 dmuchańce i trampoliny              7 503,00 zł  
 

  
 budżet RR       12 061,28 zł  
 suma wydatków na dzień dziecka         8 684,46 zł  
 pozostały budżet RR           3 376,82 zł  

 
 
 

W imieniu Pozytywnej Rady Rodziców PSP sprawozdanie przygotowała 
Grażyna Dżus-Thiel 

 
 

 


